
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 28.7.2011 
 
 
Přítomni:    
Ota Dračka, Ing. Josef Kruml, Kateřina Štěpánková, Mgr. Jiří Špička, Mgr. Martina Rejmanová  
 
Projednáno bylo: 
 
Komise ŽP byla požádána vedoucím odboru výstavby a životního prostředí Městského úřadu 
Benešov nad Ploučnicí o stanovisko k ochraně výsadby v rámci posílení biodiverzity sídliště, resp. 
o názor k námětu Rady města na přesázení první řady keřů podél ulice Sídliště z důvodu častého 
parkování osobními automobily zadní částí vozidel směrem do výsadby, kdy následně při nakládání 
či vykládání nákladu dochází k pošlapání vysázené zeleně. 
 
Uvedené téma již projednala komise ŽP na počátku své činnosti a po opětovném projednání 
dnešního dne svůj názor a doporučení nezměnila. Navrženo bylo následující řešení: 
 

• Změnit dopravní značení  ulice Sídliště od křižovatky s Děčínskou ulicí (u samoobsluhy) na 
jednosměrnou ulici ve směru na Děčín až ke křižovatce s ulicemi Družstevní, Vilová a 
bezejmennou ulicí (dříve U rybníčku). 

• Po levé straně ulice Sídliště zřídit šikmá parkovací místa. 
 
Uvedené řešení přinese: 

• Zamezení nacouvávání do vysázené zeleně a tím jejímu poškozování. 
• Zvětšení průjezdnosti sídlištěm, zejména pro hasiče, záchranku atd. Rozšíří se tím vozovka. 
• Zvýšení bezpečnosti silniční dopravy. Rychlost jízdy může být upravena dopravním 

značením. Je ke zvážení zřídit u každého kolmě postaveného panelového domu k ulici 
Sídliště v návaznosti na jejich chodníky, přechody pro chodce (dopravní značení – zebra, 
cedule). 

• Zachování počtu parkovacích míst. 
 
Toto řešení bylo projednáno v rámci jednání o posílení biodiverzity sídliště a stejný názor jako 
komise životního prostředí mají Ing. Pucholt, vedoucí služeb pan Neliba i velitel Městské policie. 
 
Zapsal:  Ota Dračka – předseda komise ŽP 
Přečteno a odsouhlaseno. 
Dne: 28.07.2011 
 
 
 
 
 
 
Fotopříloha č. 1 – Návrh úpravy dopravního značení na Sídlišti  
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